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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

22. 06. 2022, Gril centrum Strahov

zápis provedl: Tomáš Pícha, Alena Brožová

začátek zasedání: 19:01

Novotný L.:
Zahajuje zasedání a vítá účastníky. Z důvodu změny předsedajícího je změněn program
zasedání a jsou doplněny některé body.

Nový program zasedání:
1. Schválení programu zasedání (vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas: 5 min)
2. Info z klubů (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: 15 min)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min)
4. Info z Centrály (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: 10 min)
5. Žádost o čerpání z Fondu projektů – Výjezdní zasedání SU ČVUT – velkokapacitní objekt
(vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas: 20 min)
6. Schválení rozpočtu CEN SU (vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas:15 min)
7. Schválení ekonomické činnosti klubu zaČVUTění (vede: M. Haniš, typ: hlasování, čas: 10
min)
8. Info o rekonstrukci Bubenečské koleje (vede: R. Štolfa, typ: informace, čas: 10 min)
9. Schválení ekonomické činnosti na akci Vítejte na ČVUT 2022 (vede: T. Pícha, typ:
hlasování, čas: 10 min)
10. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: L. Novotný, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
11.  Schválení úpravy členských příspěvků (vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas: 20 min)
12. Konflikt na Ukrajině (vede: L. Novotný, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
13. Prezentace Výročních zpráv klubů za rok 2021 (vede: L. Novotný, typ: diskuze, čas: dle
potřeby)
N. Různé vede: L. Novotný, typ: informace, čas: dle potřeby)
N.1. TPPPPPPPP (vede: L. Novotný, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)
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1. Schválení programu zasedání (vede: L.Novotný, typ: hlasování, čas: 5

min.)

Usnesení 2022-06-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do konference

Parlamentu dne 22.06.2022 v 19:11 a souhlasí, že se bude zaobírat dokumenty zaslanými do

konference Parlamentu po předkládací lhůtě.

OHP: 14; 13:0:1 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (Šulc V.):

Vítá všechny na Strahově. Děkuje AVC za ozvučení. Zmiňuje, že letos toho již moc nechystají.

Pod-O-Lee (Novotný L.):

Na Podolí řeší primárně čajovnu, bourají a staví. Doufají, že v září otevřou. Proběhlo čištění požární

nádrže. Víc se neděje protože je zkouškové.

Buben (Štolfa R.):

Info z Bubenče bude uvedeno v samostatném bodu.

Sincoolka (Čáp M.):

Na Sincoolce momentálně nic neplánují. Mají v plánu akce na podzim, grilovačku, výjezdko, později.

Hlávkova kolej (Dendis M.):

Za Hlávkovu kolej se toho poslední měsíc moc nedělo. Lidi se učí. Před dvěma měsíci měli schůzku

s architekty. Řešili rekonstrukci Hlávkovi koleje. Hlavně probírali studentské prostory a přístroje

jako pračku. Dost se řešil suterén, který by se měl také začít používat. Realizace je ale ve hvězdách.

Na léto plánují posezení a grilování. Rádi by začali dělat akce na vítání nových studentů.

Orlík (Hemerka F..):

Na Orlíku plánují akci na oslavu konce zkouškového. Zvelebují prostory, na kterých dlouho nikdo nic

nedělal a chtělo by to do nich investovat. A to je všechno.

Fakultní klub BION (Verbovský M.):

Příliš se toho neudálo vzhledem ke zkouškovému. Udála se akce Běh Kladno Lidice, příště chce

důrazněji pozvat ostatní na tuto akci. Sešli se především děti a důchodci. Plánují aktivity na

prázdniny a na začátek akademického roku seznamováky. Pánují zpětnovazební formuláře pro

aktivní. Chtějí je anonymní a cílem je zjistit, co se komu líbilo a co ne.
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AVC ČVUT (Skořepa O.):

Za AVC se toho od posledně moc nezměnilo.

eFDrive (P. Mašinda):

Za eFDrive se toho moc nestalo, protože je zkouškové. Zítra je rozloučení se zkouškovým a úklid

klubovny. Pak plánují přípravy na Uzel.

BEST (Obermajerová L. ):

Kvůli zkouškovému měli nižší aktivitu, byl jeden výšlap na Sněžku. Nic moc neviděli, protože byla

mlha. Pak šli pohod Pičín-Řitka, je to oficiální pochod, kde se muselo platit vstupné. V pátek je

čekají volby do Představenstva. Dále probíhají přípravy letních akcí, mají teď meetingy, schůzky k

studijním kurzům, pár studentů odjíždí do Řecka, pak budou pravděpodobně doplňkové volby.

Chce všechny pozvat na začátku semestru na akci Poznej studentské kluby, budou překopávat

princip, pokusí se, aby to nespadlo do spamu. Bude to v principu stánků s kluby, kteří budou mít

úkoly, bavit se s účastníky a bude to zakončeno grilovačkou.

FIT++ (Šťastný P.):

Mají v klubu spoustu lidí, kteří mají smysl pro povinnost a díky tomu proběhla úspěšná FIT párty.

Momentálně neplánují nic až do začátku semestru, kdy proběhne klasický Hello FIT! a další akce.

Během léta možná proběhne FIT voda.

ISC (Marek F.):

V ISC se za poslední měsíc moc neudálo, byla grilovačka 2 týdny zpět, kde zhodnotili semestr a

představili si vedení na nový semestr. Budou mít oslavu 20 let Erasmus Network v ČR, jedná se o

mezistupeň v hierarchii v Erasmus student network. Společně s VŠE byli první, kdo se v ČR přidali.

Na léto plánují interní akce, pojedou na vodu a budou mít náhradní silvestr. Budou se připravovat

na příjezd studentnů v novém semestru.

Klub Čajovna (Andrýsek M.):

Momentálně se rekonstruuje salónek a chystají se Dýmky na kopci. Kvůli zkouškám je zavřeno.

+/-FEL (Petrásek V.):

V klubu toho mají teď více, byly přijímačky, pomáhali fakultě s organizováním přijímaček a teď byli

na Vědafestu. Plánují seznamováky s ÚTVS a připravují FEL kemp a poštvali si proti sobě Witches

kvůli neshodám na Vědafestu.

zaČVUTění (Haniš M.):

Připravili ekonomickou činnost, kvůli které tu dnes je.
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3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

Váňa O.:

Příliš nových informací ze senátu nemá, neboť se od posledně nezasedalo. Další zasedání je 29.

Mezitím bylo mimořádné zasedání, kde jsme schvalovali rozpočet univerzity na tento rok, což

hodnotí jako zajímavé. Co se týče informací od rektora: oznámil, že univerzita v rankingu QUest

University postoupila vzhůru o 25 pozic, současná pozice je kolem 390, zlepšila se. Co čeká je

transformace mimonormativních součástí, SÚZ, VIC, KC a podobně. Rektor dále zmiňoval reakci na

příkaz na Bělorusko a Rusko a až na zajímavý článek v iDnes se prý nic nestalo. Pro lidi z FJFI a

MÚVS budou doplňovací volby do studentské sekce. A v listopadu budou řádné volby a budou

elektronické. Aplikace volební stále není, dost to vázne a v září by to měli používat ale stále

nefunguje.

Ptá se, zda Parlament má nějaké dotazy, které by měly zaznít na chystaném výjezdním zasedání

senátu.

Je zmiňována Rámcová smlouva.

Novotný L.:

Zajímalo by ho jaké jsou plány s uprchlíky a jejich setrvání na kolejích.

Váňa O.:

Prý by si měli uprchlíci již ubytování hradit sami. Dále prosí o vyplňování anket na hodnocení

studia. Zvažuje se zpřístupnění i mezi fakultami. Na FSv na to dost dbají.

Také se očekává zvýšení minimální částky doktorských stipendií v rámci studia na 14 200 Kč.

Dále budou projednávat zvyšování cen kolejného. Bude schůze, kam je pozván děkanát, kvestor,

zástupci Parlamentu. Od 5. 9. by se mělo zvyšovat, bude se to projednávat. Strahov zůstane stále

nejlevnější kolejí ČVUT. Bude se zvyšovat různě, uvidíme podle schůze.

Novotný L.:

Ptá se, jaká je za tím logika.

Váňa O.:

Uvádí, že tím chtějí rozlišit a hodnotit kvalitu kolejí. Zbytek informací bude mít Lukáš v emailu.

Příští týden se to schvaluje. Může dát vědět klubům, na co by se měli připravit.

Čáp M.:

Ptá se, zda se objevily nějaké změny týkající se příkazu rektora, který se týká Ruských a

Běloruských studentů.

Váňa O.:
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Změny se neobjevili. Našel se jeden případ, kdy se to někdo snažil obejít, což se mu nepovedlo. Prý

děkani často akceptují motivační dopisy.

4. Info z Centrály (vede: I.Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

Kondáč R.:

Za HR nemá nic nového.

Páková K.:

Za Fundraising také nic nemá.

Brožová A.:

Za PR bude prosit o sdílení zaČVUTění. Informace ze schůze PR ČVUT: Proběhl Věda fest, řešil se

článek iDnesu a řeší se nové propagační předměty ČVUT. Za SU doplňují sklad. NA začátku

semestru budou tradiční akce a bude prosit o sdílení.

Andrýsek M.:

Připomíná kontrolní hlášení s deadline 15. 7. A prosí, aby se to poslalo včas.

Petráň M.:

Připomíná se s prosbou o zaslání textů o klubech na nový web a sociální sítě. Deadline je do 30. 6.

Pícha T.:

Uvádí, že jej kontaktoval zahraniční oddělení ČVUT a chtějí se spojit s kluby, které dělají

seznamováky, protože se na nich chtějí představit. Dále měl rozhovor se zástupci ELSA (Středisko

pro studenty se specifickými potřebami), narazili na aplikaci, kterou by chtěli využít při šifrovačce

po celém ČVUT. Připomíná, že FIT++ měli také vlastní šifrovačku, na kterou tvořili vlastní web.

Aplikace, kterou doporučuje ELSA je dost propracovaná a mohla by při šifrovačce pomoci. Mohl by

to být doplněk Akce prvák a dalších akcí. Dále bude připravovat Akci prvák a domlouvat se s kluby.

Novotný L.:

Za RSS apeluje na kluby, aby dávaly vědět, když budou mít problémy. Pomohou je vyřešit. Jeden

klub se na ně nyní obrátil a řešení směřuje ke klidnému konci. Řeší s právníkem formulář ke

kufrárnám. Nabízí, že formulář pošle, aby to Předsedové okomentovali. Z MUVSu je oslovila paní
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ředitelka, která by SU ráda zapojila do oslovování studentů Najali si nějakou organizaci, která to

řeší ze ně, budou s nimi spolupracovat. A oslovilo Centrálu organizátoři z Korzo národní ohledně

přednášek k 17. listopadu. Jestli má někdo zájem uspořádat přednášku v rámci tohoto tématu tak

se můžete obrátit na Lukáše. Bylo by vhodné, kdyby to bylo něco konkrétního, například jak to

poznamenalo vědeckou obec.

5. Žádost o čerpání z Fondu projektů - Výjezdní zasedání SU ČVUT –

velkokapacitní objekt (vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas: 20 min)

Novotný L.:

Věří, že jste si přečetli dokument, který šel do konference Parlamentu. O výjezdko je každoročně

vždy velký zájem a rádi by pozvali všechny, kdo chtějí jet a nabídli jim místa. Z tohoto důvodu by

rádi udělali větší výjezdní zasedání a jelikož rozpočet CEN není nafukovací, tak by chtěli využít

Fond projektů. Normálně bývalo kolem 30 lůžek, teď by se jednalo o 57 lůžek, věří, že se to naplní

a minimálně 30 míst dle jejich zkušenosti. Mělo by to být 14-16. 10. 2022.

Tichý Š.:

Ptá se, jak vychází ty kapacity na klub

Novotný L.:

Uvádí, že zatím to bude podobně, ale podle zájmu se to nafoukne. Chce, aby se stále prolínaly

kluby, aby to nebylo výjezdko jednoho klubu.

Šebák J.:

Ptá se, co se stane, že zájem o výjezdko bude kontinuálně vyšší.

Novotný L.:

Uvádí, že kontinuálně vyšší může být, ale věří, že bude oscilovat. Toto je první vyzkoušení a jestli

budou organizačně schopni toto množství lidí uspokojit (programově). Chtějí to vyzkoušet, jak to

půjde a myslí si, že ani nebudou k dispozici větší prostory. Uvidí jaký smysl to bude mít, jak to

vyhodnotí, jaká bude zpětná vazba atd.

Šebák J.:

Potvrzuje a upozorňuje, že rozpočet není nafukovací tak se ptá, jestli by se upravil rozpočet

Centrály, nebo zda by přispívali účastníci a podobně.
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Novotný L.:

Berou to jako nový projekt, proto ho teď navrhují takto. Pokud se to osvědčí tak do dalších let by se

pravděpodobně využívaly jiné možnosti než Fond projektů. Ten by se využíval jen jednou.

Štolfa R.:

Ptá se, co si od toho navýšení počtu slibují.

Novotný L. a Andrýsek M.:

Uvádí, že je to především kvůli většímu stmelení kolektivu. V minulých letech jezdili pouze

jednotlivci z klubu a většinou se jednalo o známé aktivní lidi. Cílem je zapojit více nováčků.

Usnesení 2022-06-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje čerpání z Fondu projektů na pronájem

velkokapacitního objektu v Janských lázních zaslané do konference Parlamentu dne

20.06.2022.
OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato.

6. Schválení rozpočtu CEN SU (vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas:15

min.)

Novotný L.:

Poznamenává, že rozpočet Centrály byl zaslán v řádném termínu, takže doufá, že se všichni

podívali. V rozpočtu jsou uvedeny příjmy a výdaje, jak by to mělo správně být. V rámci vnitřních

zdrojů jsou odvody, Fond projektů peníze z rezervy a půjčky z klubů. Vnější zdroje jsou prodeje

lístků, sponzoři, granty a jiné. Ptá se na dotazy.

Kothera M.:

Oznamuje maličkou výtku, a to že uvedené FSP s DPH je odvážně tvrzení. Ale chápe, že to je

uvedené, aby bylo srovnatelné. Je dle něj super, že se podařilo udělat něco, co je podobnější

rozpočtu. Za něj klobouk dolů.

Novotný L.:

Děkuje Jožovi Šebákovi, za pomoc při tvoření rozpočtu.

Šebák J.:

Ptá se, jestli je pro všechny rozpočet srozumitelný

Tichý Š.:
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Uvádí, že je takový kompaktní.

Novotný L.:

Ptá se, zda by Štěpán chtěl rozpis jednotlivých položek. Štěpán potvrzuje. Lukáš si myslí, že to není

potřeba. U akcí to rozepsané je vždy.

Šebák J.:

Vysvětluje složení rozpočtu. Vnitřní zdroje jsou vnitropodnikové operace, které nemění finanční

stav SU ČVUT. Například příjmy od klubů, z FOndu projektů, z FSP. Vnější zdroje pochází z externích

subjektů a menní finanční situaci SU. Základní myšlenka je za tím to, že rozpočet není pravda.

Pokud se např. na Ahoj techniko nevybere 650 tisíc, tak to nemůže být utraceno. Je to pouze

rámec. Rozdíl od minulých rozpočtů je ten, že tyto informace tam zahrnuté nyní jsou. Doteď se v

rozpočtu řešily pouze odvody do Centrály. Nyní jsou tam navíc i další položky, které dávají

představu o tom s čím je možné pracovat.

Usnesení 2022-06-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje rozpočet Centrály Studentské unie v

podobě zaslané do konference Parlamentu dne 20.06.2022.

OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato.

7. Schválení ekonomické činnosti klubu zaČVUTění (vede: M. Haniš, typ:

hlasování, čas: 10 min)sem

Haniš M.:

Martin se představuje. Je předseda zaČVUTění, a chtěl by prezentovat Ekonomickou činnosti, která

byla zaslána do Parlamentu. Snažil se EČ kontrolovat a doufá, že všechna čísla platí. Jedno slovo je

špatně, je tam bez DPH, ale mělo tam být včetně. Je to celkem zásadní. Co se týče příjmů, jeden

účastník vychází na 3500 Kč. Letos je to ceny zahrnuto i triko pro účastníka. I instruktoři budou

platit příspěvek za to že pojedou. Platí kemp, stravu, ubytování, trika a mikiny. Dále materiály a

pomůcky pro program. Vysvětluje program, který se bude skládat především z televizních soutěží,

které budou parodovat. Následně mají náklady na instruktory, sportovní vybavení, vylepšení

nočního hudebního programu. Opět plánují koncert. Mají i náklady na pohonné hmoty a pořizují i

zdravotnické potřeby.
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Tichý Š.:

Ptá se, zda bude potřeba upravit výrok o DPH v tabulce.

Novotný L.:

Uvádí, že pro účely schválení EČ to není nutné.

Šebák J.:

Ptá se, kolik procent nákladů / výdajů je od neplátců DPH.

Haniš M.:

Uvádí, že se převážně jedná o kemp. Zhruba se prý jedná o 65 %. Zmiňuje, že pronajímatelé kempu

mají povahu kolotočářů. Nikdo z nich nechce platit DPH i přes dlouholeté vyjednávání.

Šebák J.:

Ptá se, zda zkoušeli finančák.

Haniš M.:

Obává se, že by poté neměli kde provozovat kurz.

Probíhá debata, zda SU ČVUT koupí kemp.  Další dotazy nejsou.

Usnesení 2022-06-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu zaČVUTění na

akci zaČVUTění 2022 zaslanou do konference Parlamentu dne 19. 06. 2022.

OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato

8. Info o rekonstrukci Bubenečské koleje (vede: R. Štolfa, typ: informace,

čas: 10 min.)

Novotný L.:

Uvádí bod.

Štolfa R.:

Představuje se jako poslední oficiální Předseda před postavením klubu.

Vysvětluje rekonstrukci a uvádí, že se jedná o celkovou rekonstrukci i se stržením nenosných zdí.

Chtěli otevírat v srpnu tohoto roku. Se SÚZem diskutovali studentské možnosti na kolejích. Rád by

se zeptal, zda je zájem o to založit si vlastní klub. Je tu možnost si od znovu založit vlastní klub.

Neboť staří členové Bubnu na to již nemají čas. Proto je možnost, že by se klub v podstatě založil

od znovu. Podařilo se se SÚZem domluvit i možnosti zlevněného kolejného pro lidi, kteří pomohou
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rozběhnout nový klub. Momentálně se řeší výstavba kolejní sítě. Bude se řešit kartový systém,

kamerový systém, bude probíhat nábor členů a následné volby. Je potřeba člověk, který by se o to

postaral. SÚZ pravděpodobně nestihne otevřít v srpnu a přiznávají, že se to protáhne. JEho odhad

je takový, že se otevře kolej až v druhém semestru.

Pícha T.:

Ptá se, zda založením nového klubu myslel navazování na fungování Bubnu, aby se nemuseli tvořit

stanovy nového klubu.

Štolfa R.:

Potvrzuje, že by se jednalo o odpozastavení klubu Buben.

Andrýsek M.:

Ptá se, zda má informace o tom, jestli se bývalí Bubeňáci plánují vráti.

Hemerka F.:

Uvádí, že se už zabydlel na Orlíku a chce pokračovat tam, ale je ochoten pomáhat.

Štolfa R.:

Uvádí, že většina aktivních už tam byla několik let a budou většinou končit na škole.

Zemanová J.:

Zmiňuje, že připravují nové logo a materiály pro klub. Ale z důvodu správy členů a například

registrací by byli rádi za člověka, který by na kolejích bydlel dlouhodobě. Jsou ochotni mu pomoci.

Hemerka F.:

Uvádí, že se sítí pomáhají členové ze Strahova a Pavel Valach, budou mít pravděpodobně i

Strahovské IS.

Štolfa R.:

Uvádí, že je možné klub vést podle sebe a je potřeba člověk, který by si to vzal na starosti.

Pícha T.:

Ptá se co se stane, když se to nepovede a nepodaří se nikoho najít, kdo by dopředu řekl, že se o

klub bude starat.

Štolfa R.:

Uvádí, že kolejné bude dražší a bojí se toho, že se nastěhují převážně zahraniční studenti. Což ztíží

vytvoření komunity. Hodně tam toho vytvořili a připravili jim to tam a rádi by to nové komunitě

předali. On sám rád pomůže s prvními komunitními akcemi, ale rád by měl někoho kdo tam bude

bydlet a převezme to.

Zemanová J.:
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Bude potřeba, aby tam od začátku byl někdo, kdo bude registrovat. To je minimum, který je

potřeba od začátku, zbytek se dá postupně vytvořit.

Hemerka F.:

Zmiňuje, že mohou ze začátku trochu asistovat registrátoři z Orlíku.

Probíhá diskuze o vhodnám náboru lidí mezi aktivní členy nového Bubnu.

Šebák J.:

Uvádí, že původní termín původního dokončení Bubenečské koleje byl v roce 2019.

Štolfa R.:

Zmiňuje, že našel plány i z roku 2009. Tedy předpokládá, že původní termín byl pravděpodobně

mnohem dříve.

Probíhá diskuze o ztracené vlajce Bubnu na Meziklubových hrách.

9. Schválení ekonomické činnosti na akci Vítejte na ČVUT 2022 (vede: T.

Pícha, typ: hlasování, čas: 10 min)

Pícha T.:

Ptá se, zda všichni ví co je Vítejte na ČVUT. Jedná se o tradiční akci letos opět v RetroMusic Hall. Je

tam pár změn, to co je zásadní je, že snad nebude covid. I přes to by se měly zvýšit výdaje na lidi,

kteří tam budou řešit vstupenky. Bude jiná platforma na prodej lístků, není si jistá jaká. Poslední

platforma fungovala offline a když se aktualizovala tak to tolik nezvládala, uvidí se, jak bude

fungovat tato.

Novotný L.:

Ptá se, kdo nevzhledně zarovnával tabulku v EČ.

Pícha T.:

Omlouvá se, že nejsou hezky zarovnané částky. Dále nechám vám prostor pro dotazy.

Tichý Š.:

Ptá se jakou část si bere platforma na prodej lístků. Po chvíli si všímají dané položky v rozpočtu.
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Diskutuje se o tom jaká bude použita platforma. Dle události na Studentský ples se zjišťuje, že se jedná o

platformu Went. Na Studentském plese se bude testovat.

Lukáš Novotný si myslí, že si platforma bere provizi 2 %.

Šebák J.:

Ptá se, proč to je v Retru a né v Holeškách.

Pícha T.:

Myslí si, že tam bylo víc problému v Holešovicích. Pravděpodobně šlo hlavně o cenu, ale není si

jistý.

Novotný L.:

Uvádí, že Holečosive procházely rekonstrurcí a nechtějí tyto akce pořádat. Retro vypadá i esteticky

lépe neboť se klub celý zaplní. Holešovice vypadají poloprázdný.

Šebák J.:

Uvádí, že si pamatuje, jak se hodně lidí do Retra dostalo pozdě, nebo se nedostalo dovnitř vůbec.

Pícha T.:

Zmiňuje, že posledně byly dlouhé fronty hlavně kvůli kontrole covidových opatření. Bude letos

rozšířená obsluha, jsou lístky na kapacitu a zlepší se odbavení lidí. Je možné diskutovat jiné

prostory někdy v budoucnu.

Novotný L.:

Řešil jiné prostory ještě s Ríšou Burkoněm, ale lepší prostor v Praze nenašli. Buď jsou malé,

nevýhodné nebo daleko.

Šebák J.:

Také původně našli asi pouze dva vhodné prostory.

Šulc V.:

PTá se, zda se povedlo domluvit studentské ceny.

Pícha T.:

V současné době tu informaci nemá, ale minulý rok byly.

Usnesení 2022-06-05:
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Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály SU ČVUT na

akci Vítejte na ČVUT 2022 zaslanou do konference Parlamentu dne 19. 06. 2022.

OHP: 14; 12:0:2 – Usnesení bylo přijato.

10.  Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: L. Novotný, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

Novotný L.:

Uvádí oblíbený bod č. 10 Rámcová smlouva. Řeší to hlavně Ivča, podle vyjádření proděkana již

většinu vyřešili. Připravuje se dodatek, nová textace smlouvy se zatím neřeší, to bude probíhat v

průběhu. Poslední informace je, že pan Holý volal Ivče kolem půl jedné, že dnes večer pošle

dodatek k náhledu. .

Skořepa O.:

Ptá se co jsou ty základní věci.

Andrýsek M.:

Řeší se tam hlavně logování. Jde hlavně o technické věci. Problémy, co tam ČVUT mělo, jsou

vyřešené.

Pekárek V.:

Ptá se, zda dodatek bude podepsán do konce měsíce.

Novotný L.:

Mohl by být, podle znění.

Pekárek V.:

Zmiňuje, že “to, že by mohl” nejí dostatečné.

Kothera M.:

Uvádí, že dodatkovat neplatnou smlouvu nelze a tedy musí dodatek být podepsán do konce

měsíce. Nám jako SU je to trochu jedno, ale ČVUT to musí zveřejnit a bude to snadno dohledatelné.

Šťastný P. a Šulc V.:

Ptají se, co se stalo s formulací nové smlouvy a zda se to stále řeší.

Novotný L.:

V tuhle chvíli se to prodlouží ale průběžně se to řeší. Uznává, že měli více využívat asistenci senátu

a více postrkovat pana prorektora Holého ke komunikaci ohledně nové smlouvy. Momentálně se
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řeší to jak nastavit aby spolupráce ve smlouvě byla oboustranná, aby z toho benefitovaly obě

strany. Aby nebyla velká váha pouze na jedné straně.

Šebák J.:

Ptá se, zda Centrála ví, co by se stalo, kdyby Rámcová smlouva přestala platit.

Andrýsek M.:

Předpokládá, že by se odpojila síťová konektivita.

Šebák J.:

Pravděpodobně by nebyla odpojena, ale nesměla by být používána. Jinak je to trestné. SU by se

musela odstřihnout sama. To je potřeba ČVUT zdůraznit.

Verbovský M.:

Ptá se zda stačí vypnout vypínač.

Potvrzuje se, že je to možné odpojením kabelu na jednotlivých kolejích.

Tichý Š. a Šulc V.:

Ptají se, kdy bude teoreticky nová Rámcová smlouva bez dodatků a proč to nyní nevyšlo.

Andrýsek M. a Novotný L.:

Již měla být před šesti lety. Včera bylo pozdě. Nyní byla prodleva v komunikaci. Pan Holý byl na

dovolené a podobně. ČVUT tvrdil, že to zvládne už teď. ČVUT pak nekomunikoval.

Tichý Š. a Šulc V.:

Ptají se, na jak dlouho bude současný dodatek.

Novotný L.:

Jakmile budou mít k dispozici nový dodatek, tak budou informovat.

Váňa O.:

Apeluje na to, aby se s ním Centrála spojila v případě, že bude potřeba.

11. Schválení úpravy členských příspěvků (vede: L. Novotný, čas: 20 min,

typ: hlasování)

Novotný L.:

Vyhlašuje 10 minut pauzu.
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Novotný L.:

Ukončuje pauzu a prosí delegáty o usazení. Uvádí bod. Omlouvá se za pozdní zaslání tabulky do

konference. Byla u Předsedů delší dobu než čekali. Proběhly dvě nebo tři RSS schůzky. Tyto body

byly probírány s Předsedy i v rámci klubů a byl zde souhlas v rámci změn. Ač byly diskuze dlouhé a

nejdelší na Strahově, kde očividně je pořád probíhající. Důvod proč toto řeší je spojení základního a

síťového členství. Je to z důvodu toho, že se SU nechce tvářit pod síťovým jako poskytovatel

internetu z toho důvodu se řešilo toto spojení. To se řešilo i s ČVUT a oni to uvítali. Dále se řešilo i

navýšení jednotlivých členství. Pokud daný klub byl pro. Navyšování je jak z důvodu inflace, dlouho

se nezvyšovaly, a zároveň pod základním členstvím je nabízeno více aktivit než historicky bylo a né

vždy to bylo oddělené stejně jako na Strahově. Ta částka je proto spíše taková symbolická. Uvádí

usnesení, které má tvar:” Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje možnost úpravy

členských příspěvků jednotlivých kolejních klubů dle tabulky zaslané do konference parlamentu

20.06.2022 po předkládací lhůtě.”.

Šebák J.:

Upozorňuje, že tabulka neřeší jen příspěvky kolejních klubů.

Novotný L.:

Maže z usnesení slovo kolejních.

Verbovský M.:

Ptá se, zda to je formulováno pouze jako možnost nikoliv nařízení.

Lukáš potvrzuje.

Novotný L.:

Vyzývá k vyjádření především delegáty a až poté ostatní členy, neboť někteří delegáti se

nevyjadřují a rád by slyšel i jejich názor. Navrhuje opět vyvolat diskuzní kolečko jako při diskuzi o

hře Z Hospody domů.

Štolfa R.:

Jako bývalý předseda Bubnu, který to osobně řešil se ptá, zda ta navrhovaná částka cca 1000 Kč je

konečná a neměnná částka.

Novotný L.:

Zmiňuje, že se vše může změnit na základě rozhodnutí Parlamentu.

Štolfa R.:

Ptá se jak do toho mohou a měly by zasahovat Představenstva klubů.

Novotný L.:

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 15



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

Je možné téma znovu otevřít a může to být i na popud jiných klubů.

Kothera M.:

Po původním zdráhání a diskuzi si Michal bere slovo a cituje stanovy. Čte článek 14 ze Stanov. Článek

uvádí, že Představenstva schvalují návrh výše členských příspěvků, který podstupují Studnetskému

Parlamentu.

Vyzývá k diskuzi nad tímto článkem a upozorňuje na možný rozpor se současnou situací.

Probíhá diskuze nad výkladem stanov. a nad realizací RSS schůzek, kde byla vytvořena podkladová

tabulka.

Šebák J.:

Upozorňuje na precedent vzniklý v minulosti, kdy při posledním měnění výše příspěvků,

Představenstva jednotlivých klubů schválili své vlastní členské příspěvky a ty pak poslaly

Parlamentu a následně Shromážděním klubů. Ptá se, zda v zaslané tabulce jsou členské příspěvky,

které schválily Představenstva klubů.

Andrýsek M.:

Navrhuje kolečko, kdy každý klub se k otázce vyjádří.

Kothera M.:

Upozorňuje, že se musí jednat u řádné schválení v podobě usnesení Představenstva.

Štolfa R.:

Navrhuje, aby Parlament vyzval kluby k vytvoření těchto usnesení a podstoupení schválených

členských příspěvků Parlamentu, který to odsouhlasí na budoucím zasedání.

Diskutuje se o termínu vybírání příspěvků na nový rok, kdy zlom v obdobích vybírání je již k 1. 7.

Probíhá kolečko s dotazováním klubů zda mají řádně schválené nové členské příspěvky. Dochází se k

závěru, že pouze Bion, Sincoolka a Masařka mají vydané usnesení, kterým příspěvky schválily.

Kothera M.:

Upozorňuje, že nenašel usnesení zveřejněná a proto si není jistý, že budou platná.

Dochází se k závěru, že Sincoolka usnesení zveřejněné má, ale není ve tvaru, které by bylo vhodné pro

současné usnesení Parlamentu.
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Diskutuje se o podobě usnesení Představenstev. Je upozorněno na to, že Bubeneč musí mít také

schváleny nové členské příspěvky. Dochází se k tomu, že to může schválit Centrála SU ČVUT.

Centrála tak dostává úkol schválit Členské příspěvky klubu Buben.

Dochází se k závěru, že Sincoolka a Hlávkova kolej pravděpodobně nejsou schopni se sejít před koncem

měsíce.

Novotný L.:

Uzavírá diskuzi s tím, že dnes se usnesení vydávat nebude a prosí kolejní kluby o to, aby co

nejdříve vydaly vlastní usnesení.

Selvek R.:

Upozorňuje, aby kluby při změně zkontrolovaly i stanovy a interní předpisy a aby i tam došlo ke

změnám na základě nových schválených členských příspěvků.

Verbovský M.:

Upozorňuje, že by mohlo dojít k neshodám kolem termínu platnosti nových členských příspěvků

mezi jednotlivými kluby.

Diskutuje nad možnostmi, od kdy budou nové členské příspěvky platné. Navrhuje se, aby se kluby

sjednotily ke konkrétnímu termínu. Také se upozorňuje na případné problémy s přechodem členů mezi

kluby a kolejemi.

Šebák J.:

Na konci diskuze upozorňuje na to, že schválení členských příspěvků musí projít Představenstvy

klubů, které mají hlavní právo si určit jejich výší. Jedná se o autonomní kluby, které mají přednostní

právo o tomto rozhodovat.

Novotný L.:

Ptá se, zda by šle nyní na Parlamentu vytvořit usnesení, které by vstoupilo v platnost, až na

základě budoucího rozhodnutí Představenstev.

Šebák J.:

Zmiňuje, že v tomto případě ne. Ví, že se něco takového dělá při Ekonomických činnostech. Ale u

členských příspěvků je posloupnost jasně daná a měla by začínat u Představenstve klubů, které

schválený návrh podstupují Parlamentu.
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Kothera M.:

Doporučuje, aby změna v placení členských příspěvků přišla až od nového roku, od nového období

vybírání členských příspěvků. Je to jednodušší především administrativně i komunikačne se členy.

Pekárek V.:

Opět upozorňuje na případné problémy při přechodu členů mezi kluby.

Po diskuzi  se dochází k tomu, že informace prodiskutují Představenstva jednotlivých klubů při tvoření

jejich usnesení.

Navrhuje se podoba následujícího usnesení:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT žádá Představenstva kolejních klubů o usnesení o

výši členských příspěvků v co nejkratším možném datu, nejpozději však do 01.08. 2022., včetně

preferovaného data vstoupení v platnost. A následné zaslání usnesení do konference Parlamentu.

Následně je rozhodnuto, že Parlament toto usnesení nevydá, ale delegáti klubů se budou řídit tímto

zápisem ze zasedání a budou se snažit v brzkém termínu svolat Představenstva a vydat vlastní

usnesení, které se bude týkat výše členských příspěvků.

12.  Konflikt na Ukrajině (vede: L. Novotný, typ: diskuze, čas:dle potřeby)

Novotný L.:

Zmiňuje, že proběhne ke konci měsíce stěhování lidí z Podolí na Strahov. V současné době vedení

SÚZu řeší, jak situaci řešit po prázdninách. Dle současných informací by se neměly přijímat nové

osoby.

Prášil J.:

Ptá se, Ondry Váni, zda bude Akademický senát řešit případný problém, kdy by se na Strahov

nedostali studenti protože prosotry by byly obsazné Ukrajinskými obyvateli.

Váňa O.:

Poznamenává si to a zeptá se.

Šťastný P.:

Ptá se, zda platí, že ČVUT má povinnost zajistit studentům prostory v Praze a zda budou například

zajišťovat hotel pro studnety, kteří se na koleje nedostali.

Váňa O.:
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Potvrzuje, že by se taková situace musela řešit, ale předpokládá, že by spíš omezili ubytování

studentům z jiných univerzit a studentům, kteří nemají na koleje takový nárok.

13. Prezentace Výročních zpráv klubů za rok 2021  (vede: vede: L. Novotný,

typ: diskuze, čas: dle potřeby)

Novotný L.:

Ptá se, zda někdo chce prezentovat výroční zprávu.

Nikdo prezentovat nechce.

N. Různé (vede: L. Novotný, typ: informace, čas: dle potřeby)

Diskuze o 4 Kč fondu:

Štolfa R.:

Zmiňuje, že podali žádost o čerpání z 4 Kč fondu, ale žádost byla zamítnuta.

Novotný L.:

Zmiňuje, že se situace řeší, ale bohužel pro SUZ není závazné to vyplácet.

Šebák J.:

Upozorňuje, že diskuze o zvyšování kolejného je skvělá příležitost pro diskuzi se SÚZ o

X-korunovém fondu.

Probíhá diskuze.

Doplnění k Ukrajinské situaci:

Verbovský M:

Chválí přístup jejich děkana k motivačním dopisům pro studenty na FBMI.

Novotný L.:

Končí zasedání.

Konec zasedání: 22:16
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Přílohy:

Prezenční listiny

Zasedání Parlamentu - Delegáti, Hosté

Zasedání Shromáždění klubů - Delegáti, Hosté.
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